

# TGS - Referat Skabelon

**Udvalg:** Bestyrelse møde

**Referent:** Majbritt Fallesen

**Dato:** 29.10.2020

**Tilstedeværende:** Per Laursen(PL), Anders Weber-Jensen (AWJ), Majbritt Fallesen(MF), Helle Guillaume (HG), Ole Dalhoff Knudsen (ODK),

**Fraværende:** Anders Talbro (AT)

Dagsordenspunkt	Konklusion	Ansvarlig	Deadline
1. Godkendelse af sidste referat	Godkendt		
2. Økonomi – v/Flemming Stahl	Gennemgang af endeligt regnskab. Regnskabet blev bedre end det budgetterede resultat på 214.136 kr. Årets resultat endte på 569.840 kr.		
3. Budget 2020/2021	Gennemgang af budget 20/21. Der budgetteres med et overskud på 230.000 kr. inkl. en forventet kontingentnedsættelse jf. 5 årsplanen.		
4. Opdatering fra FU			
• TeeBox	Nyt møde arrangeres den 12/11-20.	PL	
• Restaurant	Drøftelse af fremtiden for restauranten. Aflevering af lokalerne blev drøftet.		
• Forlængelse af fritspilsordninger	Fortsættelse af eksisterende aftaler, og der arbejdes på en udvidelse af aftalerne.	PL	
• Golfspilleren i Centrum	Sættes på dagsordenen til næste gang.	PL	
• Ansøgning om	Ansøges om udstyr til begyndere og skolegolf.	PL	

udlodningsmidler og diverse	<p>Golfsportens miljø og naturfond, ansøgning ifht. etablering af træer og buske ifbm. Bi-projekt</p> <p>Vandprojekt, undersøges hvilke fonde der kan søges til dette projekt.</p> <p>COVID – tilskud ansøges igen.</p>		
5. Henvendelser fra medlemmer	<p>Punktet ændres til "henvendelser til bestyrelsen".</p> <p>Sommerhusmedlemsskaber kan ikke booke i golfbox, det skal ske telefonisk. Tourguiden har henvendt sig vedr. annoncering.</p> <p>Alle henvendelser får svar.</p>	PL	
6. Generalforsamling	<p>Forslag til vedtægtsændringer gennemgået.</p> <p>Dagsordenen færdiggøres mandag den 2/11.</p>		
7. Opdatering fra udvalgsansvarlige	<p>Sponsorudvalg: ønske om retningslinier vedr. sponsorater – dette blev drøftet i bestyrelsen.</p>	AWJ	
	<p>Turneringsudvalg: mangler medlemmer og nyt møde 9/11.</p>	AWJ	
	<p>Begynderudvalg: Flere medlemmer ønskes. Der er behov for mere struktur på hele opsættet.</p> <p>Fastholdelse af 1. og 2. årsmedlemmer.</p>	ODK	
	<p>Baneudvalg: René har kontaktet kommunen vedr. vandet i opsamlingsbassinet.</p> <p>Der opsamles ikke bolde fra 1/11.</p>	PL	
8. Opdatering fra kontoret	<p>Nye åbningstider pr. 1/11. Lukket i weekends, men arbejdes på holde åbent 1-2 lørdage om måneden.</p>	PL	
9. Medlemsnyt – nyheder hertil	<p>Input til nyhedsbrev</p>	Alle	
10. Eventuelt	<p>Intet</p>		

11. Næste møde	25. november 2020 17:30		

Per Laursen  
Formand

Anders Weber-Jensen  
Næstformand

Majbritt Fallesen

Ole Dalhoff Knudsen

Helle Guillaume

Anders Talbro